

GFRK styrelsemöte 2026-02-12 (reviderat)

Närvarande: Sofia Nordlund, Karolina Häagg Franzén, Marlene Plym, Therese Wallinder, Linda Edel, Emilia Dahlbom (VC)



Sekreterare: Therese Wallinder

Justerare: Marlene Plym

1. Mötet öppnas

Mötet öppnades av Karolina Häagg Franzén.

2. Val av justerare

Till justerare valdes Marlene Plym.

3. Agenda och föregående möte

- Agendan godkändes.
- Anteckningarna från styrelsemötet den 2026-01-20 godkändes och lades till handlingarna.

4. Ungdomssektionen

- Ingen representant från US medverkade på mötet så Marlene informerade istället.
- US har planerat hålla sitt årsmöte innan föreningens årsmöte den 21/2.
- På senaste US-mötet fick de titta på ritningarna till ombyggnationen av ridhuset och komma med synpunkter och önskemål. De önskade en tavla till US att kunna ha i nya kafeterian.
- Alla försäljningar och ponnyridningar mm under 2025 gör att US gör ett litet plusresultat ekonomiskt för 2025.

5. Ridskoleverksamhet

- Emilia informerar att det rullar på men att det fortfarande går segt att fylla alla grupper. Vi har ungefär en grupp för lite jämfört med budgeterat.
- Det är många aktiviteter planerade framöver, både sportlovsaktiviteter och sommarläger.
- Hästarna mår över lag bra. Larissa är under igångsättning efter vrickningen i november, om hon håller säljs hon troligen framåt sommaren eftersom vi har aningens överskott på hästar nu när Betty och Bambi är fem år och kan börja trappas upp till sommaren. Crusette är fortfarande till salu, det går segt, så eventuellt skulle nytt foderavtal vara aktuellt istället. Nuvarande foderavtal går ut sista februari.

6. Anläggning

- Riksidrottsförbundet har tilldelats 240 miljoner kronor för nybyggnads- och renoveringsprojekt under 2026. Emilia och Sofia ska ha möte med Kultur och Fritid och SISU för att se om vi kan få ta del av lite av dessa pengar, det finns omfattande renoveringsbehov i

både ridhus och stall. T ex så kollade Emilia upp vad materialkostnaden skulle vara för våra 42 boxar och hamnade på ca 250 000kr i material för att renovera dem.

- Vi har fått en offert på byggnation av cafeterian på 12 miljoner och då ingick inte isoleringen av ridhuset. Den var en betydligt större summa än vad det pratats om tidigare så Emilia ska begära in offert av några fler. Emilia fick lite förslag på fler byggbolag som hon kan begära offert av.

7. Inackordering

- 2 nya inackorderingar i mars. Crusette blir ridskolans igen i mars så då behöver hon räknas bort ur inackorderingarna.

8. Personal

- Det uppstod brist på stallpersonal i helgen pga sjukdomar. Emilia D fick rycka in. Vi behöver se över rutinerna och kanske ha en backuplista med folk som kan rycka ut när de vanliga vikarierna inte har möjlighet, t ex några frivilliga bland privathästägarna.

9. Medlemmar

- Inget nytt.

10. Ekonomi

- Vi ligger lite under budget eftersom vi inte har fullt så många ridande som vi tänkt.
- Bokslutet är klart för 2025, Affärskompetens har hjälpt till att få det och årsredovisningen klar.

11. Sponsring

- Sofia och Frida hade det uppe för diskussion i veckan och har kollat runt på lite sponsorupplägg hos andra klubbar. Sponsorgrupp ska skapas när nya styrelsen är på plats.

12. Styrelsen

- Årsmötet närmar sig. Kallelsen gick ut 10/2, då annonserade vi även ut förslag på ändring av stadgarna i samband med årsmötet, kanske behövs det, kanske inte, men nu har vi redan annonserat det så då kör vi. Karolina kommer leda årsmötet.

Revisorerna flaggar för att de inte kommer ha revisionen klar förrän på söndag, vi skulle behöva ha det klart på lördag för då är sista dagen att publicera handlingar till årsmötet. Emilia kontaktar dem och se om det går att lösa.

- Marlene har skickat ut ett förslag till dokument rörande trygghetsarbete. Dokumentet som ska kallas för Trygghetsplanen är tänkt att beskriva rutiner och ansvar kring föreningens trygghetsarbete.

Det kommer skapas ett trygghetsteam och tanken är att det kommer vara nära knutet till US, t ex genom att närvara på stallhäng på onsdagar och prata trygghet där. Vi tycker det är viktigt att US är med i trygghetsarbetet så att de vet var de ska guida någon om någon känner av otrygghet i föreningen. Förslagsvis så kommer US även att bjudas in till en del av styrelsen kick-off där man kommer prata trygghetsarbete.

Sofia och Marlene ska vara med på SISU:s nätverksträff med trygghetscoacher i mars för att få mer information om hur vi bäst jobbar med trygghetsarbete.

13. Tävling

- Tävlingsgruppen är i uppstart och det finns en planering kring tävlingar framöver.

14. Cafeteria

- Linda informerade kring cafeterian. De ska se över vad som finns och köpa in, lite lättare sortiment innan det öppnar på riktigt igen till våren.
- På lördag 14/2 är det Alla hjärtans dag-hoppning. Frida kommer handla in till hoppningen och det är schemalagt vem som ska ha öppet när under hoppningen.

15. Övrigt

- Marlene har kollat upp kring att anordna en Hööks-kväll och vi sa att det blir lämpligt att anordna en till hösten.

16. Nästa möte

Nästa möte är konstituerande möte efter årsmötet.

17. Mötet avslutas

Ordförande avslutar mötet.